



Representative Office of Japan to the Palestinian Authority

VIP2 Center 3rd Floor, Yazoor Street, Al-Bireh, Palestine
Tel. 02-2413120/1/2 Fax. 02-2413123
repjapan@mofa.go.jp www.ps.emb-japan.go.jp

PRESS RELEASE

November 13th, 2014

Celebrating the Completion of a Japan- Funded Project for Strengthening the Electricity Distribution Network in Zawiya

On Thursday, November 13th, Ambassador for Palestinian Affairs and Representative of Japan to the PA, Junya Matsuura attended the opening ceremony of the project for “Rehabilitation and Upgrading the Electricity Network in Zawiya” funded by the Government of Japan on March 2014 through the Japan's Grant Assistance for Grassroots Human Security Projects (GGP)

With the grant of \$ 121,770, the Municipality of Zawiya rehabilitated 4300 meters of the existing power distribution network and installed two new transformers to improve the chronic overload and power supply quality, and thus, stimulating economic activities in the city and improving public services for 900 households.

Mr. Matsuura in his speech emphasized Japan’s firm commitment of supporting Palestinian people from human security perspective as well as the importance of implementing social and economic development projects needed for Palestinian communities.

Since 1993 the Government of Japan has extended its official development assistance approximately \$1.50 billion, to the Palestinians. GGP projects have been formulated in collaboration with the Palestinian Authority through MoPAD since 2010.

-END-



Representative Office of Japan to the Palestinian Authority

VIP2 Center 3rd Floor, Yazoor Street, Al-Bireh, Palestine
Tel. 02-2413120/1/2 Fax. 02-2413123
repjapan@mofa.go.jp www.ps.emb-japan.go.jp



Mr. Matsuura participating in the opening ceremony of the japan-funded project for
“Strengthening the electricity distribution Network in Zawiya”



Representative Office of Japan to the Palestinian Authority

VIP2 Center 3rd Floor, Yazoor Street, Al-Bireh, Palestine
Tel. 02-2413120/1/2 Fax. 02-2413123
repjapan@mofa.go.jp www.ps.emb-japan.go.jp

2014/11/13

بيان صحفى

الاحتفال باستكمال المشروع الياباني لاعادة تأهيل وتطوير شبكة الكهرباء في الزاوية

اليوم، 13 تشرين ثاني، شارك سفير الشؤون الفلسطينية وممثل اليابان لدى السلطة الفلسطينية السيد جونيا ماتسورا في حفل افتتاح مشروع "اعادة تأهيل وتطوير شبكة الكهرباء في الزاوية"، الممول من حكومة اليابان في آذار 2014 من خلال منح المساعدات اليابانية للمشاريع الأهلية والأمن الانساني.

وبهذه المنحة البالغة 121,770 دولار، قامت بلدية الزاوية باعادة تأهيل 4300 متر من الشبكة الكهربائية الموجودة وتركيب محولين جديدين لتحسين معامل القدرة للشبكة وجودة التغذية الكهربائية، وبالتالي تحفيز الأنشطة الاقتصادية في البلدة وتحسين الخدمات العامة لصالح 900 أسرة.

وأعرب السيد ماتسورا في كلمته عن عزم حكومة اليابان بدعم الشعب الفلسطيني من منظور الأمن الإنساني، وأكد على أهمية تنفيذ المشاريع التنموية الاقتصادية الاجتماعية والتي تحتاجها المجتمعات الفلسطينية.

قدمت اليابان مساعداتها للفلسطينيين منذ 1993 لتصل الى ما يزيد عن 1.5 مليار دولار. ومنذ عام 2010، بدأت صياغة المشاريع الأهلية والأمن الإنساني تتم بالتعاون مع السلطة الفلسطينية من خلال وزارة التخطيط والتنمية الادارية.